
2. seja sveta staršev dne 29. 11. 2017 

2. a točka: Poročilo predsednice sveta staršev o delu med sejama 

 

V obdobju po zadnji seji sveta staršev (27.09.2017) sem v vlogi predsednice sveta staršev OŠ 

Vič opravila naslednje aktivnosti: 

 

1) Skupaj s predsednikom ZASSS g. Antonom Medenom sva se 3.11.2017 udeležila sestanka 

na MZIŠ pri državni sekretarki ga. dr. Andreji Barle Lakota. Glavni poudarki na sestanku 

so bile vsebine iz pristojnosti in delovanja svetov staršev, sistematski pregledi, pokrivanje 

stroškov delovanja ZASSS ter Zakon o osnovni šoli. 

2) Prva seja Aktiva svetov staršev ljubljanskih osnovnih šol (ASSLOŠ), je potekala 

9.11.2017. Na seji smo se pogovarjali o  delovanju, organiziranju in problematiki svetov 

staršev ljubljanskih osnovnih šol. 

3) Sestanki z ravnateljem in pomočnicama ravnatelja, na katerih smo se pomenili o aktualnih 

problematikah na OŠ Vič. 

4) Priprava na sejo sveta staršev (poziv članom sveta staršev za posredovanje pobud/vprašanj, 

zbiranje in ureditev slednjih, posredovanje ravnatelju, usklajevalni sestanek z ravnateljem, 

urejanje gradiv za sejo in posredovanje gradiv članom sveta staršev in ostalim vabljenim). 

 

Pripravila: Leonida Rijavec Rožanc 

 

PREDLOG SKLEPA: 

SKLEP 20172911-2: Sveta staršev se je seznanil s poročilom ravnatelja, predstavnikov staršev 

v svetu šole, predsednikom UO Šolskega sklada OŠ Vič ter predsednice. 

 


